



OOLMOO

BY LAURINE MALENGREAU

AUBUSSON

Exceptional textile art
for unique spaces

« Mon inspiration prend ses sources dans le monde organique, dans le dialogue instinctif qui se joue entre mes doigts et les matières premières qu'ils manipulent. »

« My inspiration originates from the organic world, in the instinctive dialogue between my fingers and the raw materials. »

Derrière sa marque OOLMOO - ses initiales entourées des cercles de l'infini, Laurine v exprime sa passion des étoffes et habille les murs de haute couture. Par la technique exigeante et peu usitée du Nuno Silk, elle mélange intimement soie et laine naturelles et réalise à la main revêtements muraux et tableaux textiles. Par ses créations originales, elle poursuit ainsi la grande tradition des tentures murales de manière totalement novatrice et contemporaine.

Behind her brand OOLMOO - with initials surrounded by circles of infinity - Laurine Malengreau expresses her passion for fabrics and covers walls with haute couture. By the challenging and barely used technique of Nuno Silk, she intimately blends together, by hand, natural silk and wool to make wall coverings and textile wall arts. Through her unique and original creations, she continues in an innovative and contemporary way the great tradition of wall hangings.



+33 (0) 771 93 79 23
info@oolmoo.com
www.oolmoo.com

OOLMOO
Les Ateliers de la Cité
Cité internationale de la tapisserie
2, rue des Arts
23200 Aubusson
France

